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Norges Bandyforbund 

Innebandyseksjonens årsmøte 

Idrettens Hus, søndag 9. juni 1996 kl. 1100 - 1440 

 

  

 

PROTOKOLL 
 

Åpning 

Årsmøtet i innebandy 9. juni 1996 ble åpnet av seksjonsleder Per Fjeldal 

 

Sak 1: Godkjenne fullmakter og at seksjonsårsmøtet er lovlig innkalt. 

Årsmøtet lovlig innkalt. Fullmakter ble opplest og godkjent. Følgende 39 stemme-

berettigede til stede: 

 
1. Per Fjeldal

 Innebandyseksjonen

. 

2. Kåre Blom « 

3. Tom Synstad « 

4. Petter Sakshaug Akerselva 

5. Espen Tingvoll Asker IBK 

6. Daniel Slettemoen Bergen 

7. Morten Stene Fredrikstad  

8. Tore Olsen Grannes 

9. Jon Asle Antonsen Greåker 

10. Bent Andrê Nilssen NOR-92 

11. Børre Gommerud « 

12. Ingrid H. Ryvarden OSI 

13. Frank Nordseth « 

14. Espen Johannessen Rødtvedt 

15. Finn Berntsen Sagene 

16. Pål Eriksen « 

17. Tone Damsleth Sarpsborg 

18. Karen Aube « 

19. Tor Strandhus Slevik 

20. Knut Nilsen « 

21. Kristine Eide « 

22. Roger Torgersen Strømmen 

23. Stig O. Birkeland « 

24. Morten Isnes Sveiva 

25. Ståle Simonsen « 

26. Lasse Jacobsen Tunet 

27. Linda Tobiassen « 

28. Christer Gavelli Tåsen 

29. Thomas Bennett « 

30. Tomas Torkildsen Øreåsen  

31. Lars S. Johannessen Ås 

32. Tore Eker Akershus krets 

33. Jarle Gommerud Buskerud krets 

34. Thor Johnsen Oslo krets 

35. Gine Marie Moe « 

36. Tom Høgemark Rogaland krets 

37. Arild Schultze Telemark krets 

38. Erik Mûller Østfold krets 

39. Nina Martinsen « 

 

 

 
Følgende til stede uten stemmerett: 

1. Tore Krarup President NBF 

2. Kjell Hovland Olsen Visepresident NBF 

  

3. Tomas Jonsson Generalsekretær NBF 

4. Terje Larsen Idrettskonsulent NBF 

5. Geir Grime Utdanningskonsulent NBF 
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Sak 2: Valg av dirigent 

Tomas Jonsson ble enstemmig valgt til dirigent for årsmøtet.  

 

Han ga ordet til visepresident i NBF Kjell Hovland Olsen ordet. Hovland Olsen 

gratulerte med vellykket sesong; EM-sølv damer 1995, VM-bronse herrer 1996, 

hjemlige serier og NM-finaler i Drammenshallen med kongepokal til damene. Han 

mente økonomien var bra, og at vi har hatt en meget positiv vekst i innebandy. Vi må 

ikke se bort fra at innebandy har fått en god start ved å begynne i et etablert forbund. 

Olsen avsluttet med at han så frem til en spennende diskusjon om innebandy skal 

søke om å bli et eget særforbund før han ønsket lykke til med årsmøtet. 

 

Sak 3: Valg av sekretær 

Terje Larsen og Geir Grime ble enstemmig valgt til sekretærer for årsmøtet. 

 

Sak 4: Valg av to representanter til å undertegne årsmøtets protokoll 

Jarle Gommerud og Frank Nordseth ble enstemmig valgt til å undertegne årsmøtets 

protokoll. 

 

Sak 5: Godkjenne den oppsatte sakslisten 

Sakslisten ble godkjent. 

 

Sak 6: Behandle beretningen 

Beretningen ble enstemmig godkjent. 

 

Sak 7: Gjennomgå regnskapene (som oversendes forbundstinget for godkjenning) 

Et totalresultat for forbundet på 322.849,- i overskudd i forhold til budsjetterte 

80.540,- i overskudd skyldes i hovedsak kr. 200.000,- i økt tilskudd fra Norges 

Idrettsforbund.  

 

Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

 

I henhold til NIF’s lover kapittel 5 (generelle revisjonsbestemmelser) § 5-1 

(Revisjonsplikt) skal revisjonen utføres av to revisorer valgt av årsmøtet eller av 

årsmøtet engasjert revisor, som må være statsautorisert eller registrert revisor. 
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Sak 8 Behandle innkomne forslag 

 

8.1 Endringer i kampreglementet 
Kampreglementets endringer ble gjennomgått av dirigent Jonsson. På de punkter hvor det 

kom innspill om endringer på det framlagte forslag, ble det votert: 

 

§   3  Punkt 1: D2 Forslag om at punktet beholdes Vedtatt med 32 stemmer 

§   3 Punkt 1D+pkt 2 & 3 Ingen innspill 

§   8 Punkt 3 Ingen innspill  

§   9  Avsnitt 2 Ingen innspill 

§ 10  Avsnitt 1 Ingen innspill 

§ 16 Hele paragrafen  

Forslag fra Slevik IBK til punkt 2: 

Det skal være minimum 1 (en) divisjon mellom et 

lags 1. og 2. lag. 

Slevik trakk forslaget, og støttet seksjonens innstilling. 

 

§ 17 Hele paragrafen  

 Forslag fra Slevik IBK: 

Ingen lag rykker direkte ned fra Eliteserien. 7. og 8. 

plassen i eliteserien deltar i kvalifiseringsspillet for 

eliteserien. 

 

Telemark fremmet nytt forslag som Slevik sluttet seg til:  

8. plass rykker direkte ned fra Eliteserien. 7. plass  

i eliteserien deltar i kvalifiseringsspillet for eliteserien. Falt med 15 stemmer 

  

Forslag fra Slevik IBK: 1. divisjon damer Østland. 

 Med start sesongen 1996/97 foreslår Slevik BK at det  

opprettes en distriktsserie for damer. Serien skal bestå 

av 6 lag fra Osloserien og 2 lag fra Østfoldserien. 

Serien skal administreres av NBF. Lagene som deltar 

skal også delta i kretsseriesystemet. Derfor tenker vi 

oss at den nye serien spilles som dobbel serie. På 

kretsnivå deltar de samme lagene i en dobbel serie. Falt med 3 stemmer 

Seksjonsstyrets forslag: Vedtatt mot 4 stemmer 

 

 

§ 18 Hele paragrafen Ingen innspill 

 

 



Norges Bandyforbund Protokoll Oslo, 01.06.åå 

Innebandyseksjonen Årsmøte 1996 Feil! Ukjent bryterargument. 

 5 

 

 

 

§ 19 Hele paragrafen 

Forslag fra Tunet IBK: 

Finale for herrer spilles best av 3 kamper Falt med 19 stemmer 

 

 

§ 20 Hele paragrafen  Ingen innspill 

§ 21 Hele paragrafen  Ingen innspill 

§ 24  Punkt 1 og 2  Ingen innspill 

§ 26  Avsnitt 1  Ingen innspill 

 Punkt 1 avsnitt 2 og 3  

 Punkt 4 

§ 27  Punkt 1C avsnitt 2 

 Punkt 2 B og  2 C 

 Punkt 3B  

 

Tilleggsforslag til punkt 2B 

Dette gjelder seriespill for senior Vedtatt med 32 stemmer 

 

Tilleggsforslag til punkt 3B 

Utenlandske statsborgere i seniorserier  

(gjelder fra 1997/98) Vedtatt med 29 stemmer 

 

 

Straffereaksjoner for brudd på kampreglementet
 

Endringsforslag i punkt 8: Antall utdannede 

dommere i klubben 

Hver klubb forplikter seg til å ha 2 aktive  

dommere pr. seniorlag i klubben. Vedtatt enstemmig 

 

 

Hele kampreglementet og straffereaksjoner tatt opp til votering: Kampreglementet med 

 straffereaksjoner  

 enstemmig vedtatt. 

 

 
 

 

 

 

./. Se vedlagte kampreglement med straffereaksjoner. 
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Sak 8.2: Søknad om opptak som eget innebandyforbund 

Tomas Jonsson ga en kort redegjørelse for bakgrunnen i denne saken. Han belyste bl. 

annet følgende forhold: 

 Dersom NIF/ NOK slås sammen på ekstraordinært idrettsting 

15/10, vil saken bli tatt opp. Slås ikke NIF og NOK sammen, 

blir saken først tatt opp på idrettstinget i NIF 1999. 

 NBF er pr. i dag tilknyttet 3 Internasjonale særforbund 

(bandy, hockey og innebandy) 

 Økonomiske konsekvenser av splittelse (rammetilskudd 

øker). 

 Tildeling av kongepokal er tatt hensyn til av NIF 

 Representasjon idrettstinget (har 1, ønsker 3 representanter.) 

 Politiske holdninger i NIF i forhold til rammevilkår 

 Administrative forhold/ konsekvenser. 

 

Den videre saksgang blir følgende: 

1. Søknad vedtas og sendes Norges Idrettsforbund 

2. Vedtak i Norges Idrettsforbund/ Norges Olympiske Komitê 

3. Innkalling til ekstraordinært forbundsting i Norges 

Bandyforbund 

4. Det innkalles til Norges Innebandyforbunds første ordinære ting 

 

Vedtak: 

Det ble vedtatt mot 2  (to) stemmer at Norges Bandyforbund - Innebandyseksjonen 

søker om opptak som eget særforbund innen fristen som er 4 mnd før 

ekstraordinært idrettsting (15/10-96). Innebandyseksjonen utformer søknaden og 

sender denne innen 18/6-96. 

 

 

Sak 9: Valg 

 

Seksjonsstyre: 
Valgkomiteen i innebandyseksjonen fremla følgende innstilling til valg av nytt 

seksjonsstyre: 

 

Leder 2 år Tone Damsleth Sarpsborg IBK 

Nestleder 1 år Peter Jetzel 

1. styremedlem 1 år Rolf Jenssen 

2. styremedlem 2 år Tor Strandhus  Slevik IBK 

3. styremedlem ikke på valg Line Nordby (1 år igjen) Holmlia SK 

1. varamedlem 1 år Rolf Sakshaug  IK Akerselva 

2. varamedlem ikke på valg Tom Synstad (1 år igjen) OSI 

3. varamedlem 2 år Tore Olsen  Grannes IBK 
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Alle kandidater ble enstemmig valgt. 

 

 

 

 

Valgkomité 3 - 4 medlemmer: 
 

Leder: Per H. Fjeldal OSI 

Medlem: Espen Johansen Oslo Bandykrets 

Medlem: Morten Stene Fredrikstad IBK 

 

Alle ble enstemmig valgt. Valgkomiteen gis fullmakt til å forespørre Sverre 

Stornes (Brusand IL), evt supplere med ett annet medlem i valgkomiteen. 

 

 

Sak 10 Foreslå avgifter for sesongen 
 

Forslag til avgifter for sesongen 1996/97: 

 

Eliteserien herrer (8 lag): 

Lagavgift (adm, premier osv)  Kr.   5 000,- 

Reisekasse (fordelingskasse)  Kr.   6 000,-  

Dommeravgift (kjøregodtgjørelse, diett) Kr.   9 000,- 

Sensoravgift (dommerobservasjoner) Kr.   1 000,- 

TOTALT  Kr. 21 000,-  

 

Reisefordeling eliteserien 1996 

Reisefordelingskassa består for 1996/ 97 av kr. 6.000,- pr. lag, dvs totalt 8 * 6.000,- = 

48.000,-. Reisefordelingskassa fordeles slik: 

 Reiser mellom lag på Østlandet teller ikke med i reisefordelingen 

 Første reise mellom Rogaland og Østlandet teller 1/2, de påfølgende reiser 

teller 1. Dette betyr: 

 Kverneland: 6 reiser => 5,5 

 7 øvrige lag : 1 reise hver seg => 3,5 Totalt 9 reiser. 

 

Reisefordeling: Kverneland: 48.000 * 5,5/ 9 = 29.100 ==> 29.100,- 

 Øvrige lag: 48.000 * 3,5/ 9 = 18.900 ==>   2.700,- pr. lag       

 (dvs. 3.300,- pr. øvrige lag til Kverneland) 

 

1. divisjon Østland herrer (8 lag): 

Lagavgift (adm, premier osv) 4 000,- 

Reisekasse (fordelingskasse)       0,- 

Dommeravgift (kjøregodtgjørelse, diett) 7 500,- 

TOTALT 11 500,- 
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Alle avgifter og reisefordeling enstemmig vedtatt. 
 

 

Sak 11: Valg av representanter til forbundstinget 

Det ble enstemmig vedtatt å gi seksjonsstyret fullmakt til å finne representanter 

til Norges Bandyforbunds ting 14. september 1996 (30). 

 

 

Sak 12: Behandle handlingsplan for sesongen 1996/97 

Handlingsplan for sesongen 1996/97 ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 13: Foreslå budsjetter for kommende sesong (1996/97) 

Post 5220 (trykking blad) økes med kr. 14.000 (til 41.000) og 5225 (porto blad) økes 

med kr. 7.000 (til 16.000). Dette medfører at sum utgifter til informasjon økes med 

kr. 21.000,- (totalt kr. 100.500,-). Dette medfører tilsvarende økning på sum utgifter 

og tilsvarende reduksjon på budsjettert resultat til kr. 9.415,-). Postene foreslås 

benyttet på markedsførings- og informasjonstiltak. 

 

Budsjettet for sesongen 1996/97 ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 14: Administrative bestemmelser 

Ingen saker.
 

 
Tore Krarup takket Kåre Blom og Per Fjeldal for god jobb i innebandyseksjonen med en 

bukett blomster til hver. Tomas Jonsson avsluttet møtet. 

 

 

 

 

 

 

Protokollen er kontrollert og godkjent: 

 

 

Drammen,        /        , 1996   Oslo,         /       , 1996 

 

 

        

Jarle Gommerud    Frank Nordseth 


